
Styrelsemöte 2022-08-17

Närvarande:

Anna Dahlgren, Ann Jornéus Tenfält, Karin Ring, Eva Lennartsson, Helena
Bengtsson Ulla Desombre

Dagordning:

1. Mötet öppnas

2. Ulla Desombre hälsas välkommen som ledamot i styrelsen.

3. Ulla och Eva delar på uppdraget framåt som sekreterare.

4. Dagens möte ägnas till stor del åt dialog angående tång för att samla in fakta

kring tångens betydelse och påverkan i Steninge. Anna har varit i kontakt med

två marinbiologer angående detta och har också fått namn på en person på

Länsstyrelsen som är tång- och strandexpert. Förslag väcks om att bjuda in

sakkunniga i området för att informera medlemmar i frågan. Anna tar kontakt

med Länsstyrelsen.

5. Cykelparkeringen utanför Göstas servering fungerar mycket bra. Anna skickar

mail med tack till Sofia Warpman på Teknik- och fastighetsförvaltningen.

6. Helena föreslår och tar uppdraget att se över hur medlemskommunikationen

fungerar. Fortsatt diskussion om detta och varför vi tappar medlemmar, på

nästa styrelsemöte.

7. Karin bildar arbetsgrupp angående Steningedagen och planering för detta

fortsätter på nästa styrelsemöte.

8. Eva och Ann med respektive tar ner midsommarstången på fredag.



9. Nästa styrelsemöte tisdag den 20 september hos Helena.

10.Mötet avslutas.

Vid pennan: Eva Lennartsson


